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Ranst, 12 februari 2025 

Aan de Voorzitter van de gemeenteraad 

Aan de Algemeen directeur 

Gustaaf Peetersstraat 7 

2520 Ranst 

 

Beste, 

 

Graag had N-VA Ranst volgend punt toegevoegd aan de gemeenteraadszitting van maandag 

17 februari 2025. 

 

Stand van zaken – kinderopvang Schooltje Millegem 

Interpellatie door Zoë Helsen 

 

Toelichtende nota: 

Op 28 januari 2025 lazen we in het CBS dat Wereld-Delen een brief aan de gemeente stuurde met de 

vraag of er een gepast onderkomen is voor de verderzetting van hun activiteiten mbt de Sociale 

Winkel. De villa die ze momenteel gebruiken, wordt binnenkort namelijk afgebroken. Het 

gemeentebestuur erkent dat er op dit moment geen geschikte oplossing aangereikt kan worden 

vanuit het eigen patrimonium, hoewel jullie in het verleden daar blijkbaar niet van overtuigd waren 

en het vorige bestuur hier meermaals voor bekritiseerde. 

Tot onze verbazing stelt het gemeentebestuur het voormalige schooltje van Millegem voor als 

tijdelijke oplossing. Dit pand werd door het vorige bestuur aangekocht met de bedoeling het in te 

richten als locatie voor kinderopvang. 

Tijdens de vorige legislatuur werd er door jullie vaak  het verwijt gegeven dat er niet voldoende 

kinderopvang in Ranst was en dat er hiervoor te weinig inspanningen geleverd werden.  

In de gemeenteraad van 27 mei 2024 werd door bijna alle toenmalige gemeenteraadsleden de 

erfpachtovereenkomst van het schooltje van Millegem goedgekeurd. De bedoeling was om deze 

locatie ter beschikking te stellen van privé-initiatiefnemers om er kinderopvang te organiseren. Een 

paar maanden later werd deze aanpak  door Vrij Ranst dan als “vernieuwend” voorgesteld en was dit 

één van hun verkiezingsbeloftes. 

Onze vragen: 

 

 Heeft het gemeentebestuur de plannen voor de uitbating van de kinderopvang in het schooltje 

van Millegem dan toch stopgezet? Zo ja, kunt u de redenen voor deze beslissing toelichten? 

 Zo nee, gaat de renovatie van het schooltje van Millegem nu geen aanzienlijke vertraging 

oplopen door het tijdelijke gebruik door Wereld-Delen?  

 Wat is de impact op de oorspronkelijke plannen voor kinderopvang, en wat zijn de gevolgen 

voor de verdere uitvoering hiervan? 

 


